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 Groningen, 19 oktober 2022 
 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten, 
 
Eind september verscheen in de media het bericht dat energiearmoede het meest gevoeld wordt in 
het Groningse dorp Bad Nieuweschans. Ook in andere Groningse gemeenten komt het veel voor; 
energiearmoede is onze provincie een nijpend probleem. Inmiddels kunnen gemeenten een 
energietoeslag geven aan inwoners die dit nodig hebben en ook vanuit het Rijk is er een prijsplafond 
opgesteld. Uit berichtgeving van de NOS van 6 oktober jl. blijkt dat het prijsplafond wel gezien wordt 
als een tijdelijke verlichting, maar dat het geen structurele oplossing biedt voor de energiearmoede. 
GroenLinks en de PvdA willen graag van het college van GS weten welke rol het voor zichzelf ziet 
weggelegd in de bestrijding van energiearmoede. Wij stellen daarom de volgende vragen:  
 
1. Welke rol ziet de provincie momenteel voor zichzelf weggelegd bij de bestrijding van 

energiearmoede op zowel de korte als de lange termijn? Heeft de provincie n.a.v. de 
berichtgeving over de hoge energiearmoede in Bad Nieuweschans aanvullend overleg gehad 
hierover met de gemeente Oldambt?  

 
Zoals bij het college wellicht tevens bekend is, vindt 75% van de energiearmoede plaats bij mensen 
die een woning huren bij een corporatie, waarbij veelal sprake is van slechte isolatie. Corporaties 
vallen onder de directe verantwoordelijkheid van gemeenten, maar graag willen wij het volgende 
weten:  

 
2. Is het college in overleg met onze gemeenten over een mogelijke aanpak van de energiearmoede 

onder huurders van corporatiewoningen? 
3. Ziet het college voor zichzelf een rol weggelegd bij de aanpak van bovenstaande? Zo nee, 

waarom niet? Zo ja, hoe ziet die er uit?  
 
Op 7 oktober verscheen in dagblad Trouw een artikel waaruit blijkt dat er grote onderlinge 
verschillen zijn in de manieren waarop gemeenten inwoners die kampen met energiearmoede te 
hulp schieten. Dit gaat niet om de betaling van de energietoeslag, maar om andere manieren waarop 
inwoners gecompenseerd worden. Dit zorgt voor verwarring en verschillen tussen inwoners.  
 
4. Heeft het college zicht op de manier waarop onze gemeenten hun inwoners te hulp schieten en 

of is het bekend dat daar significante verschillen tussen bestaan?  
5. Mochten er significante verschillen bestaan in de manier waarop onze gemeenten hun inwoners 

te hulp schieten, ziet de provincie daarin dan een rol voor zichzelf weggelegd om deze verschillen 
te verkleinen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe ziet zij dit voor zich?  

 
De provincie probeert sinds dit jaar middels een energie-bespaarlening deelname aan de 
energietransitie te vergroten voor huishoudens met lage inkomens en energiearmoede op de lange 
termijn te verminderen. 
 
6. Kan het college aangeven hoeveel Groningers met deze energie-bespaarlening geholpen zijn?  
 
De hoge energieprijzen raken niet alleen inwoners. Ook het MKB en het verenigingsleven worden 
hard getroffen. Zelfs het energiesteunpakket vanuit het Rijk is voor veel MKB’ers niet voldoende. Zij 



kunnen de energiekosten niet meer doorberekenen in de prijs van hun producten.1 Ook 
sportverenigingen zijn genoodzaakt de contributies en de prijs van consumpties in de kantine te 
verhogen.2 Dit is niet alleen voor deze verenigingen erg vervelend. Deze verhogingen kunnen tevens 
tot gevolg hebben dat sommige Groningers genoodzaakt worden hun lidmaatschap op te zeggen, 
met alle gevolgen voor hun sociale en fysieke gezondheid van dien. 
 
7. Kan het college iets doen om deze vorm van energiearmoede bij het MKB en het 

verenigingsleven aan te pakken/te verlichten?    

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet.  

 

Met vriendelijke groeten,  

Stephanie Bennett (GroenLinks)  

Richart Joling (PvdA) 

 
 

 

 
1 https://nos.nl/artikel/2448392-energiesteun-midden-en-kleinbedrijf-voor-velen-onbereikbaar 
2 https://www.rtlnieuws.nl/economie/bedrijven/artikel/5318103/dure-energie-raakt-sportclubs-
contributie-omhoog-consumpties 


